

# Nefful International Online Professional Course

## June 2023

Let's get enriched online with Nefful International!

With the convenience of technology, you can now learn about Nefful International's products online!

Nefful International invites you to join our 2023 Online Professional Course.

Click on the respective links below to register for the e-learning sessions that you prefer to attend:

### Topic: NEORON® Story

2023.06.12, Monday

Chinese: [https://bit.ly/41yUurj\\_Neffulintl\\_Jun23\\_CH](https://bit.ly/41yUurj_Neffulintl_Jun23_CH)

Cantonese: [https://bit.ly/3UJHugw\\_Neffulintl\\_Jun23\\_CA](https://bit.ly/3UJHugw_Neffulintl_Jun23_CA)

2023.06.13, Tuesday

English: [https://bit.ly/41w37D8\\_Neffulintl\\_Jun23\\_EN](https://bit.ly/41w37D8_Neffulintl_Jun23_EN)

See you online!

#### Notes:

1. Sharing of online course links is prohibited.
2. If you wish to attend courses conducted in other languages, kindly select the respective links provided.
3. If the registrant's particulars are invalid, The Company will disqualify the eligibility of the registrant without prior notice.

30.05.2023

# YOUR GATEWAY TO SUCCESS 與我們並肩邁向成功的途徑

June 2023  
2023年06月

LIVE  
在線直播

Join our online learning session and equip yourself with in-depth product knowledge. | 參與不同語言的線上專業課程，協助您掌握更多商品相關知識!

Limited slots only, on a first-come-first-served basis! | 名額有限，搶先參加!

## NEORON® Story 妮美龍物語

### CHINESE 中文

2023.06.12  
(Monday | 星期一) 2:00pm  
~ 3:00pm

Speaker  
講師: **Ann**

### CANTONESE 粵語

2023.06.12  
(Monday | 星期一) 3:30pm  
~ 4:30pm

Speaker  
講師: **Janet**

### ENGLISH 英文

2023.06.13  
(Tuesday | 星期二) 2:00pm  
~ 3:00pm

Speaker  
講師: **Lillian**

In appreciation of the continuous support from all partners of Nefful International, we are pleased to inform that every participation in the Online or In-House Professional Course will be entitled to 1 point/stamp, with immediate effect.

Collect at least 5 points/stamps before 29 December 2023 to redeem a free gift.

為感謝夥伴對妮美露國際專業課程的支持，即日起：凡全程參與一次線上或線下專業課程，即可累積一個點數/印章。截至2023年12月29日，收集5個點數/印章或以上，即可兌換相應禮品。

## Meet Our Speaker | 在線講師介紹:



Lillian | Taiwan 台灣

Certified dietitian, specialized in diabetes education, long-term care, and sports nutrition etc; dedicated to providing personalized advice relating to nutrition and eating habits. Her previous stint includes being a dietitian and marketer in a health company.

具高考營養師、糖尿病衛教師、長照、運動營養等證照，曾任營養保健品牌行銷企劃及營養講師。力求能以專業所學，將營養概念結合飲食習慣，搭配個人化的營養生活模式。



Ann | Taiwan 台灣

Certified dietitian with Master's Degree in Nutrition and Health Sciences. She is able to convey complex healthcare topics by using real-life applications and delivering knowledge effectively.

醫學大學營養碩士，具高考營養師證照，擅長將專業艱深的營養專題，用最淺顯易懂的方式分享，並將其生活化應用。



Janet | Hong Kong 香港

Ex-product trainer with renowned French skincare company. She is confident and knowledgeable, able to provide in-depth product knowledge.

前著名法國護膚品牌之產品培訓講師；知識淵博、充滿自信，可巧妙地帶領您探索商品的奧妙之處。

\*\* Visit our Facebook page to find out more!  
瀏覽我們的FB專頁以了解更多詳情!